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内容概要

　　《全国英语等级考试历年真卷详解(第1级)》是专家解读最新大纲，深入分析8套最新真题，总结
命题规律、考点要点，并附有针对性的知识点讲解和应试技巧点拨。
旨在帮助考生在短时间内，熟悉考试特点，把握复习重点，掌握应试技巧。
历年真题是考生洞悉历年考点，衡量自我水平的最权威、最客观的备考资料。
为此精心汇编了最近4年8套考试真卷，旨在帮助考生通过练习、分析近年真题，感受实考氛围，测试
知识水平，把握考试难度。
考点透视：分析考点、标示重点，使考生在学习中做到有的放矢，把有限的精力用于最重要、最常考
的知识点。
专家精析：对题目和选项进行精辟透彻的分析，帮助考生理清解题思路，做到析错明理举一反三。
知识拓展：拓展延伸原题考点，使考生由此及彼深入理解常考考点，达到精研一套真题，远胜十套练
习的效果。
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章节摘录

　　The official（正式的）time to turn，your clock ahead is early in the morning.　　3.Twoa.m.becomes
three are.Sunday will have only 23 hours.（Most people change their clocks be-fore they go to sleep Saturday
mght.）　In the people turn their clock back ao hour。
This Saying helps people remember whichway to turn the clock：“spring ahead；fall back.”（Spring and fall
each have two meanings here。
）　We use Daylight Saving time in order to save electricity（电）.We need one less hour of lightfrom electricity
each day jn the sumIner.　　Arizona.Hawaii.and parts of Indiana do not USe Daylight Saving Time.Not every
counwy u-scs Daylight SavingTime，either.Countries near the equator（赤道）have n meaxonto ux
DaylightSavingTime.Their hours of daylight and darkness are always nearly the same.There is no Day.1ight Saving
Time in Japan，China，or India.　　Countries south of the equator have quite different se~tSOllS.They alc
ending their DaylightSavingTime now.　　第三节　短文理解　　2　阅读下列短文，从[A]、[B]、EC]三
个选项中选择一个正确答案，并在答题卡1上将该项涂黑。
　　请根据下面短文回答第61－65题：　Ms.Blunsden is a 38-year-old woman who lives by herself i0
Brooklyn，New York.She has110 right to keep any animals now.A police officer told a Brooklyn court（法庭
）that he had found15 dogs and 20 cats living in a small room which was just 10 feet by 12 feet.　“There was not
c-hough place for one animal.1et alone 35，”he said.“The room was very dirty”　"The animals are taken
good careof.”Ms.Blunsden told the court.“I take them all forwalks in a shopping cart（购物车）.”When the
court asked Ms.Blunsden why she kept SO manyanimals.she said，“Everybody loves animals andIdo too.
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编辑推荐

　　大纲专家解读，重点要点归纳　　八套真题详解，覆盖所有考点　　重点详注、难点详解、全文
翻译
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